
 
 

 אבי גרובר –אל : ראש העיר 
 ערן שוורץ  –מנכ"ל העירייה        
 קובי אלפסי  –ראש אגף הביטחון        

 
 שאילתא  –ביטחון אישי וגניבות כלי רכב בעיר הנדון :                                     

 
( התקשר אלי תושב ותיק בעיר ושאל אותי אם אני מודע לכך שבלילה  18/4/23ביום שלישי האחרון )

 כלי רכב ברמה"ש. 7( נגנבו 18/4/23-17האחרון )
תשובתי הייתה שהנתון של ליל אמש לא מוכר לי אבל שאני מודע לכך שקיימת בעיר מכת פריצות  

 וגניבות כלי רכב. 
כללית, עולות מהציבור הרמת שרוני לאחרונה תלונות רבות הנוגעות לביטחון אישי ומכת פריצות 

 וגניבות. הנושא גם עלה לפני כחודשיים בדיון מליאה 
והוחלט אז להקצות משאבים כספיים על מנת לתגבר בניידות של חברת שמירה את הסיורים ברחבי  

 העיר. 
 מן כעת, המצב לא משתפר אלא דווקא מחמיר. עניינית, כפי שמסת

 דיון שתוכנן עם מפקד משטרת גלילות, נדחה, ולא תואם מחדש מאז.
 

 להלן השאלות : 
 ?  2023מהם נתוני הפשיעה בעיר, בחתכים השונים, מאז תחילת  (א
 מה נעשה עד כה על מנת להתמודד עם הבעיה? (ב
 מה מתוכנן להיעשות ומתי במטרה למגר את התופעה? ( ג

 
 (. 7/5/23ש שהנושא יוצג בצורה מלאה למליאת מועצת העיר בישיבת המליאה הקרובה )אבק 

 
 שבת שלום                                                                                                                       

 רוני בלקין                                                                                                                      
 
 
 


